
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 24/4/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
ΘΕΜΑ: «Αντίθετος στην προοπτική εγκατάστασης ανεμογεννητριών στην 

κοιλάδα της Βάλια Κάλντα ο Ορειβατικός Σύλλογος Ιωαννίνων» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως μας ενημέρωσαν, ο Ορειβατικός Σύλλογος Ιωαννίνων εξέδωσε πρόσφατα Δελτίο 
Τύπου, στο οποίο εκφράζει την κάθετη αντίθεσή του στην εγκατάσταση 
ανεμογεννητριών στην κοιλάδα Βάλια Κάλντα. Χαρακτηριστικά, δηλώνεται ότι 
«…μπήκαν από την Περιφέρεια Ηπείρου οι αναγκαίες υπογραφές για εγκατάσταση 
ανεμογεννήτριας σε υψόμετρο 1.700 μέτρων, σε περιοχή Natura, στην περίμετρο της 
κοιλάδας Βάλια Κάλντα. H επιλογή από τον επιχειρηματία να δημιουργήσει αιολικό 
πάρκο αποτελούμενο από μία και μόνο μία ανεμογεννήτρια είναι εκ του πονηρού, αφού 
για μία μόνο ανεμογεννήτρια δεν απαιτούνται ούτε σύνταξη μελέτης περιβαλλοντικών 
επιπτώσεων ούτε δημόσια διαβούλευση. Είναι προφανές ότι βρισκόμαστε στην αρχή 
μιας νέας μεθόδου καταπάτησης και υπερεκμετάλλευσης των δασών και των βουνών της 
χώρας, της μεθόδου της “σαλαμοποίησης”. Με τον τρόπο αυτό θα τοποθετούνται 
ανεμογεννήτριες στην Πίνδο ανά μία κάθε φορά, αγνοώντας το άρθρο 24 του 
Συνάγματος για την προστασία του περιβάλλοντος». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως ενεργήσετε δεόντως, προκειμένου να τηρηθεί το άρθρο 24 του 
Συνάγματος περί προστασίας του περιβάλλοντος, δια της αποτροπής εφαρμογής της 
νέας τακτικής υπερεκμετάλλευσης και καταστροφής του φυσικού κάλους της κοιλάδας 
Βάλια Κάλντα, μέσω της εγκατάστασης ανεμογεννητριών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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